
Sociaal Jaarverslag KBO 2022 
 
Bijgaand treft u een kort jaarverslag aan opgesteld door het nieuwe bestuur dat vanaf 1-11 2022 is 
aangetreden. 
 
De periode daaraan voorafgaand is met name gevuld door het aankondigen van het vorige bestuur 
dat zij als geheel hun bestuursfunctie neerleggen .De voorzitter Han Bosch heeft meerdere jaren 
geprobeerd om een opvolger voor hem te vinden. Dit is niet gelukt. Men is met de KBO Gelderland in 
contact getreden over hoe nu verder. Ondergetekende was in 2022 te hulp geroepen als adviseur om 
te kijken of er een fusie met de PCOB tot stand gebracht kon worden. Hiervoor werd een notitie 
geschreven die bij de PCOB in goede aarde viel maar binnen het KBO bestuur struikelde men over het 
woord fusie omdat dit formeel nog niet kon zo lang men op nationaal niveau een fusie nog niet tot 
stand had gebracht. Formeel klopte dit maar het was mijn intentie als adviseur om te gaan 
samenwerken alsof we gefuseerd zouden zijn en dan afwachten of dit op nationaal niveau ook 
gerealiseerd zou worden. Een en ander zou dan voorlopige gerealiseerd worden door op lokaal 
niveau een samenwerkingsovereenkomst tot stand te brengen. Het KBO bestuur had hier 
onvoldoende vertrouwen in en volgde het advies van Karin Goes ( KBO Gelderland)op onze afdeling 
on hold te zetten waarbij onze gelden ondergebracht zouden worden op een aparte rekening die 
opeisbaar zou zijn als er nog een nieuw bestuur zou aantreden.  
Enkele leden konden zich niet met deze gang van zaken verenigen en er werd afgesproken dat een 
werkcommissie onder voorzitterschap van oud voorzitter Herman de Lange een ultieme poging zou 
doen een nieuw bestuur te vormen. 
Dit is op de valreep gelukt . Er kwam een nieuw DB bestuur met Jaap Huurman als voorzitter, Wim 
Adriaanse penningmeester en ondergetekende voor maximaal 2 jaar als secretaris. 
 
Op 1 november 2022 zijn wij met onze werkzaamheden begonnen. Dit bestond in eerste instantie uit 
het opzeggen van het lidmaatschap van KBO Gelderland, omdat zij het lidmaatschap van de Unie KBO 
hadden opgezegd en wij het hier niet mee eens waren en van dit voornemen ook niet op de hoogte 
waren. E verder het op orde brengen van de gang van zaken in onze afdeling. Als drietal kwamen er 
veel zaken op ons af en was duidelijk dat wij op zoek moesten naar uitbreiding van het bestuur. Dit is 
op dit moment gedeeltelijk gelukt en hebben wij twee en misschien drie personen gevonden die zich 
bezig willen houden met de activiteiten cie van KBO en PCOB. Hier zijn wij erg blij mee. Inmiddels 
hebben wij ons ook bezig gehouden met het opstellen van een beknopte beleidsnotie met een drietal 
speerpunten waar wij de komende tijd aan willen werken. Wij zullen dit ook bespreken met PCOB en 
COSBO. Er gaat verder veel tijd zitten in het overleg met de Unie KBO over onze positie als plaatselijke 
afdeling binnen de Unie KBO. Wij hebben hier met name overleg over samen met 5 andere lokale 
afdelingen die ook uit hun provinciale bond zijn gestapt ( Gelderland en Limburg). Voor ons voert Jaap 
Huurman als voorzitter het contact met de andere lokale afdelingen en de Unie KBO. Ook hebben wij 
overleg met de afdeling Arnhem en hebben afgesproken regelmatig contact met elkaar te hebben en 
daar waar mogelijk en zinvol samen te werken. Gelukkig zijn na de Corona periode onze activiteiten 
middagen door PCOB en KBO goed opgepakt. De middagen worden goed bezocht. Een dank hiervoor 
aan de gezamenlijke activiteiten commissie is hiervoor op zijn plaats. 
Een ander punt is dat de KBO Gelderland van ons nog de contributie 2022 opeist omdat wij het 
lidmaatschap niet voor 1 -7 2022 hebben opgezegd. Omdat wij niet op de hoogte waren van hun 
voornemen om uit te treden weigeren wij deze contributie te betalen. De Unie heeft ons steun 
toegezegd en ons ook een compensatie aanbod gedaan. 
Wij zijn verder ook overvallen door de beslissing van het oude bestuur om in corona tijd geen 
contributie te vragen en ook geen subsidie bij de gemeenten aan te vragen. Dit geeft bij het opstellen 
van de jaarrekening een vreemd beeld omdat er geen inkomsten waren , maar diverse kosten wel 
door liepen! 
Wij moeten ook constateren dat er een terugloop van het leden aantal is . Deze terugloop was al gaan 
de maar de onrust in onze afdeling heeft die teruggang wel versterkt. Er zijn diverse leden door de 



onrust overgestapt naar de PCOB. Wij proberen nu door met onze leden en andere partners te 
communiceren deze teruggang te stoppen.  Wij zien het als onze opdracht om ook jongere senioren 
aan ons te binden. Hiervoor gaan wij ook het overleg aan met potentiële netwerk partners in ons 
werkgebied. Wij snappen dat veel van onze leden niet meer in staat zijn allerlei bestuurswerk op zich 
te nemen, maar hopen wel dat zij hun best zullen doen om mensen in hun omgeving over te halen 
ook een bijdrage te leveren. Het zou een mooi discussie punt zijn op onze algemene leden 
vergadering.  
Alhoewel wij vorderingen maken hebben we nog steeds een volle agenda. Hopelijk gaat de PCOB ook 
mee in ons voorstel over de verder gaande samenwerking. Dit zal het mogelijk maken om efficiënt 
met onze tijd om te gaan en meer handen maken het werk lichter. Ik wens ons een vruchtbare ALV 
toe. 
 
Bernd Bonnier, bestuurssecretaris. 
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